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Abstract (en)
[origin: CN116620952A] The invention relates to a device for rewinding a yarn (3) from a feed bobbin (17) onto a bobbin piece (5) to form a bobbin
(2). The device comprises a controller (27), a frame (26), a bobbin spindle (18), which is held in a rotationally fixed manner in the frame (26) for
receiving a feed bobbin (17), a winding device (1) and a yarn brake (16) for setting the yarn tension. The holder (19) of the bobbin winding device
(18) comprises a weight of the feed bobbin (17), and the adjustment of the yarn brake (16) is provided by a controller (27) on the basis of the weight
of the feed bobbin (17).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Umspulung von Garnen (3) von einer Vorlagespule (17) auf eine Spulenhülse (5) zur Bildung
einer Spule (2). Die Vorrichtung weist eine Steuerung (27) und ein Maschinengestell (26) und einen im Maschinengestell (26) drehfest gehaltenen
Spulendorn (18) zur Aufnahme der Vorlagespule (17) und eine Spulvorrichtung (1) und eine Fadenbremse (16) zur Einstellung einer Garnspannung
auf. Eine Halterung (19) des Spulendorns (18) weist eine Verwiegung der Vorlagespule (17) auf, wobei durch die Steuerung (27) eine Einstellung
der Fadenbremse (16) aufgrund der Verwiegung der Vorlagespule (17) vorgesehen ist.
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